

# MUNICIPAL BULLETIN MUNICIPAL

Of the CITY of MONTREAL

PUBLISHED EVERY SATURDAY  
MORNING

All communications relative to the Municipal  
Bulletin should be addressed as follows:

THE MUNICIPAL BULLETIN  
CITY HALL  
MONTREAL



TELEPHONE MAIN 4240

De la CITÉ de MONTRÉAL

PARAISANT LE SAMEDI MATIN

Toute communication concernant le Bulletin  
Municipal devra être adressée comme suit:

BULLETIN MUNICIPAL  
HOTEL DE VILLE  
MONTREAL

## DELIBERATIONS

### BUREAU DES COMMISSAIRES

Compte rendu de l'assemblée du 13 octobre 1914, a.m.

MM. les Commissaires Ainey, Côté et McDonald.

En l'absence de Son Honneur le Maire, M. le Commissaire Ainey est appelé à présider.

1.—Soumis un rapport de l'Ingénieur en Chef, au sujet de l'avis de la Montreal Light, Heat & Power Co. de son intention d'ériger deux poteaux dans l'avenue Hôtel-de-Ville.

Sur proposition de M. le Commissaire Côté, appuyée par M. le Commissaire McDonald, il est

Résolu: D'autoriser la Montreal Light, Heat & Power Co. à poser lesdits poteaux aux conditions mentionnées dans ledit rapport et de faire rapport au Conseil, en conséquence.

2.—Sur proposition de M. le Commissaire Côté, appuyée par M. le Commissaire McDonald, il est

Résolu: De donner instructions à l'Ingénieur-Surintendant de l'Aqueduc de poser une conduite d'eau sur les rues Alexandra et Terrebonne, au coût approximatif de \$5,300.00, à être imputé sur le crédit voté pour la pose de conduites principales dans différentes rues, pourvu que lesdites rues Alexandra et Terrebonne soient cédées à la Cité, gratuitement et sans conditions.

3.—Soumise une interpellation du Conseil, concernant le paiement du salaire des employés du plant de filtration.

Sur proposition de M. le Commissaire Côté, appuyée par M. le Commissaire McDonald, il est

Résolu: De faire rapport au Conseil, que par suite d'arrangements nouveaux faits avec l'entrepreneur du plant de filtration, les hommes sous son contrôle ont été payés samedi, le 10 octobre, et que le Bureau des Commissaires a lieu de croire qu'il n'y aura plus de difficultés analogues, à l'avenir.

4.—Soumise une réquisition du Surintendant des Impressions et de la Papeterie, pour impressions et articles de papeterie.

### BOARD OF COMMISSIONERS

Report of meeting held on the 13th October 1914, a.m.

Present: Commissioners Ainey, Côté and McDonald.

Owing to the absence of His Worship the Mayor, Commissioner Ainey was called to the Chair.

1.—Submitted a report from the Chief Engineer, anent the notice given by the Montreal Light, Heat & Power Co. of its intention to erect two poles in City Hall avenue.

On motion of Commissioner Côté, seconded by Commissioner McDonald, it was

Resolved: That the Montreal Light, Heat & Power Co. be authorized to erect said poles on the conditions mentioned in said report, and that a report be made to Council accordingly.

2.—On motion of Commissioner Côté, seconded by Commissioner McDonald, it was

Resolved: That instructions be given to the Superintendent Engineer of the Water Department to lay a water main in Alexandra and Terrebonne streets, at an approximate cost of \$5,300, said amount to be charged against the appropriation voted for the laying of mains in different streets, provided said Alexandra and Terrebonne streets be ceded to the City gratuitously and unconditionally.

3.—Submitted a question put by a member of the Council, concerning the payment of the salary of the workmen employed at the filtration plant.

On motion of Commissioner Côté, seconded by Commissioner McDonald, it was

Resolved: That a report be made to Council, stating that, owing to the new agreement entered into with the contractor for the filtration plant, the men under his control were paid on Saturday, the 10th October, and that the Board of Commissioners has reason to believe that such difficulties will not again occur in the future.

4.—Submitted a requisition from the Superintendent of Printing and Stationery, for printing and stationery.